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SLOVENSKO: Slovenská zahraničná politika dnes ide po jednej koľaji, tvrdí na sociálnej
sieti premiér Eduard Heger.

Hneď prvé slovo „slovenská“ je oxymoron vo vzťahu k politike a najmä geopolitike, ktorú
Heger presadzuje, pretože na nej nie je nič „slovenské“, ale všetko zahraničné. Heger dokonca
pôsobí viac ako premiér Ukrajiny, a nie Slovenska.

Na tlačovom brífingu v piatok 13.mája okrem floskúl, že „slovenská“ (čiže neslovenská) zahraničná
politika má jednoznačné hodnotové ukotvenie i jasný obsah, si zahryzol do vlastného jazyka ďalším
tvrdením, že táto politika „nemýli si spojencov a nepodceňuje hrozby“.

Takže je to jasné: Ak „slovenská“ (čiže neslovenská) politika nemýli spojencov, je zhodná s tým, čo od
Slovenska chcú „spojenci“ (čiže USA a potom Brusel), a tak „slovenská“ politika vlastne ani nemôže
exitovať, pretože je spojenecká, čiže zahraničná, a tým nie „slovenská.

Potvrdil to ďalším oznamom a poradcom, že jeho poradcovia Lubica Karvasova a Alexander Duleba v
týchto dňoch získavajú v bruselských inštitúciách, vrátane Európskeho parlamentu, podporu pre
„európsku perspektívu Ukrajiny“.

Heger prezradil, že práve táto proukrajinská dvojica je autorom integračného plánu, ktorý pred pár
týždňami proukrajinsky nadmieru angažovaný Heger predstavilna samite vo Versailles.

Hoci zabúda na Slovákov, ani v ďalšom nesklamal samochválou, že Ukrajine s jeho tímom „pomáhali
v prístupovom procese aj pred vojnou“.

Teraz to už chápeme. Zatiaľ čo je protektorátny premiér spojencov na Slovensku zaneprázdnený
pomocou Ukrajine, nemôže predsa pomáhať aj slovenským občanom pred dopadmi vojnového štvania
na Ukrajine a následkov ekonomcikej sankčnej vojny.

Premiér spojencov zrejme tuší, že jeho koľajnice nevedú k Slovákom, preto si macošský prístup
k svojim odôvodnil utrpením Ukrajincov. Nie tých, čo sa premávajú po slovenských nákupných
centrách a jazdia na superluxusných autách, ale na tých, čo ostali doma.

A pre nich je vraj povinný, vlastne my všetci sme podľa Hegera povinní zaprieť seba
a rozsvecovať pre Ukrajincov „svetlo na konci tunela“.

Ješiťáka potešilo, že svetluškou, ktorá bude osvetľovať európsku perspektívu Ukrajiny bude aj Zuzana
Čaputová, ktorá sa spolu s poľským prezidentom Dudom rozbehne po európskom turné propagovať
správnosť Hegerovej osvietenej myšlienky.

Takže hlavný odkaz protektorátneho premiéra „spojencov“ na Slovensku je: zabudnite, Slováci, na
svoje problémy, aj na pomoc,  lebo ja riešim teraz len problémy Ukrajiny.

Hlavne, že po dlhých rokoch dvojkoľajnosti a vraj aj geopolitického vajatania, je
„slovenská“ (čiže neslovenská) zahraničná politika vďaka dobrej spolupráci ústavných
činiteľov tým pevným bodom v zložitom svete, o ktorý sa môže oprieť každý Slovák, aby sa
mu uľavilo.
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To, že to máte, milí Slováci, aj vy zložité a často nerozumiete svetu, v ktorom žije premiér Heger a
táto vláda, nie je vôbec dôležité. Dôležití sú pre túto vládu cudzí a nie svoji, pretože jedna
koľaj znamená tiež uspokojovať cudzie záujmy a plniť cudziu vôľu. Ostatne veď aj hlava
štátu povedala, že vám nerozumie.

Ešte to nechápete?
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